

您值得信赖的合作伙伴

YOUR CONSISTENTLY RELIABLE PARTNER

Brother®



[www.brother.com.cn](http://www.brother.com.cn)

Brother®



兄弟科技股份有限公司  
Brother Enterprises Holding Co., Ltd.



## 公司介绍/About Brother

兄弟科技股份有限公司成立于1991年，总部位于浙江省海宁市，经过多年的发展，现已成长为拥有皮化、维生素、香料、原料药、催化剂五个事业部，多个全资子公司的国际型化工集团，在浙江、江苏和江西分别建立了专业的生产基地。

Established in 1991, and headquartered in Haining, Zhejiang, China, Brother Enterprises Holding Co., Ltd. has grown into an international enterprise with five business units, including Leather Chemical, Vitamin, Aroma Ingredients, API and Catalyst, and several wholly-owned subsidiaries. At present, we possess 3 production bases: in Zhejiang, Jiangsu and Jiangxi.

兄弟科技服务于皮革环保、动物营养、人类健康、医疗诊断、个人护理等领域，致力于推动化工行业可持续发展，用技术创新共建美好生活。

Brother is devoted to providing services in leather chemical, animal nutrition, human health, medical application and personal care. We are committed to promoting the sustainable development of chemical industry and creating a better future by technical innovation.

## 事业部介绍/Our Business Units

### 1. 维生素事业部/Vitamin Business Unit

为饲料、食品、化妆品、医药等领域的客户提供优质产品和服务，致力为动物营养和人类健康的发展做出贡献。

We are focusing on providing qualified products and professional services to our customers covering feed, food, cosmetics, and pharma industry, our mission is to contribute to the development of animal nutrition and human health.

### 2. 皮化事业部/Leather Chemical Business Unit

为皮革和毛皮等客户提供个性化解决方案，致力成为全球优质皮化供应商，推动皮革行业可持续发展。

To customize characteristic solution for leather and fur manufacturers, to devote to being a superior global leather chemical supplier, and to be the impetus for sustainable development of leather industry.

### 3. 香料事业部/Aroma Ingredients Business Unit

为食品、日化等行业的客户提供关键组分和解决方案，致力成为全球细分领域的领导者。

We are focusing on providing key ingredients and solutions that delight global customers in flavor and fragrance industry, committed to taking the leadership in niche sectors.

### 4. 原料药事业部/API Business Unit

在医疗诊断领域为人类健康做出贡献，致力于成为全球最具竞争力的碘造影剂供应商。

We are contributing to human health in the field of medical diagnostics, and devoted to being the most competitive Iodine Contrast Media supplier in the world.

### 5. 催化剂事业部/Catalyst Business Unit

在石油化工和环境保护领域，为客户提供定制化产品和服务。

We provide customized products and services to customers in petrochemical and environmental protection fields.

## 产品目录/Product Catalogue

### 维生素系列

**维生素K3:** 亚硫酸氢钠甲萘醌、亚硫酸氢钠烟酰胺甲萘醌。

Vitamin K3: MSB96, MNB96, MSBC.

**维生素B1:** 盐酸硫胺、硝酸硫胺、硝酸硫胺颗粒。

Vitamin B1: Vitamin B1-Thiamine hydrochloride, Vitamin B1-Thiamine Mononitrate, Vitamin B1-Thiamine Mononitrate Granular.

**维生素B3:** 烟酸、烟酰胺。

Vitamin B3: Niacin, Niacinamide.

**维生素B5:** 泛酸钙、泛醇。

Vitamin B5: D-Calcium Pantothenate, D-Panthenol.

### 皮革化学品全系列/Leather chemical line

铬鞣剂系列、复鞣剂系列、加脂剂系列、助剂系列、磺化油系列、涂饰剂系列。

Basic chromium sulfate, retanning agents, fatliquors, auxiliaries, sulfonated oil and finishing agents.

### 香原料/Aroma Ingredients

香兰素、乙基香兰素、新洋茉莉醛。

Vanillin, Ethyl Vanillin, Helional.

### 精细化学品/Fine Chemicals

对苯二酚、邻苯二酚、愈创木酚、藜芦醚、邻位香兰素、邻位乙基香兰素、邻乙氧基苯酚、邻苯二乙醚。

Hydroquinone, Catechol, Guaiacol, o-Dimethoxybenzene, o-Vanillin, o-Ethyl Vanillin, o-Ethoxyphenol, 1,2-Diethoxybenzene.

### APIs

碘海醇、碘佛醇、碘克沙醇、碘帕醇、碘普罗胺。

Iohexol, Ioversol, Iodixanol, Iopamidol, Iopromide.

### Intermediates

碘海醇碘化物、碘海醇水解物、碘佛醇水解物、5-氨基-2,4,6-三碘异酞酸。

Iohexol Iodide, Iohexol Hydrolysate, Ioversol Hydrolysate, 5-Amino-2,4,6-Triiodoisophthalic acid.

### 催化剂系列/Catalyzer

**分子筛系列:** 超稳Y、ZSM-5、ZSM-35、 $\beta$ 、SAPO-34、SSZ-13、TS-1。

Molecular sieve series: Ultrastable Y Zeolite, zsm-5, zsm-35, beta, sapo-34, ssz-13, ts-1.

**催化剂系列:** C9/C10加氢催化剂、正丁烯异构化催化剂。

Catalyst series: C9/C10 hydrogenation catalyst, n-butylene isomerization catalyst.